



SEMINAR ... Sebanyak 25 kertas kerja penyelidikan berkaitan isu-isu semasa pemasaran di dibentangkan oleh mahasiswa dan mahasiswi tahun akhir program Pemasaran Antarabangsa di Universiti Malaysia Sabah Kampus Antarabangsa Labuan (UMSKAL). Seminar ini telah dirasmikan oleh Prof. Dr. Norazah Mohd Suki.

Antara tajuk penyelidikan berkaitan isu-isu semasa pemasaran yang dibentangkan adalah "Green hotel knowledge and tourists' staying behaviour", "Green marketing function in building corporate image in the retail setting", "Green food consumption intention and behaviour", "Information privacy concern", "Online shopping experiences".

Kebanyakan hasil penyelidikan yang dibentangkan menurus kepada cara sikap perilaku dalam menentukan tabiat pembelian pengguna, cara hubungan pemasaran wujud dalam meningkatkan kesetiaan pembelian produk dan perkhidmatan dan pengaruh gaya hidup persekitaran mewujudkan komunikasi berkesan dalam pembelian.

Penyelidikan yang di lakukan oleh pelajar ini dengan kesungguhan dan komitmen yang tinggi, ternyata berjaya mengupas banyak isu-isu semasa pemasaran di Wilayah persekutuan Labuan yang berlaku dalam persekitaran perniagaan pada masa kini.

Melalui kajian penyelidikan yang telah dilaksanakan, pelajar telah didedahkan tentang cara untuk menggunakan perisian Statistical Package for Social Sciences (SPSS) versi 20 untuk menganalisis dan mentafsir segala data penyelidikan pasaran yang telah diperolehi dikumpulkan.

Pelajar berpeluang memahami konsep dan teknik yang diperlukan bagi menjalankan penyelidikan pemasaran, mengaplikasikan pengetahuan dalam menyelesaikan masalah sebenar pemasaran atau perniagaan melalui penyelidikan seterusnya mendidik para pelajar mengenai pemahaman praktikal untuk menganalisis dan mentafsir pangkalan data SPSS.

Hasil pembelajaran ini dapat menentukan dan mengenal pasti sifat dan skop penyelidikan, meneroka reka bentuk penyelidikan & skala pengukuran, memahami pengumpulan data, serta penyediaan dan analisis.

Kelihatan dalam gambar para mahasiswa dan siswi yang terbabit dalam membentangkan 25 kertas kerja itu.